

**INSTITUTIONELLE GRUNDLAGEN FÜR DIE
FUNKTIONIERUNG DER ÖKONOMIK UNTER DEN
BEDINGUNGEN DER TRANSFORMATION**
Sammelwerk der wissenschaftlichen Artikel

Volume 1



Russischer Index der
Wissenschaftlicher Zitierung

Übergeben für die Rezension
**Conference Proceedings Citation Index -
Social Sciences & Humanities (CPCI-SSH)**



**Verlag SWG imex GmbH
Nürnberg, Deutschland,
2014**

Verlag SWG imex GmbH

**INSTITUTIONELLE GRUNDLAGEN FÜR DIE
FUNKTIONIERUNG DER ÖKONOMIK UNTER DEN
BEDINGUNGEN DER TRANSFORMATION**

Rezensenten:

Dr. Jerald L. Feinstein

DeVry University - -Engineering Dean (Denver Colorado, USA)

Dimitar Kanev,

*Doctor of Economic Sciences, Professor of Economics and Head of Department
"Social Sciences, Business and Law" Varna Free University (Varna, Bulgaria)*

*Der wissenschaftliche Redakteur: Kandidat der Wirtschaftswissenschaften, Dozent,
Professor der RANH S.I. Drobjasko*

Institutionelle Grundlagen für die Funktionierung der Ökonomik unter den Bedingungen der Transformation: Sammelwerk der wissenschaftlichen Artikel. Vol. 1 - Verlag SWG imex GmbH, Nürnberg, Deutschland, 2014. - 348 S.

ISBN 978-3-00-046113-2

Das Sammelwerk der wissenschaftlichen Artikel ist nach den Ergebnissen der wissenschaftlich-praktischen Konferenz "Institutionelle Grundlagen für die Funktionierung der Ökonomik unter den Bedingungen der Transformation" herausgegeben und ist eine wissenschaftlich-praktische Veröffentlichung. Hier gibt es die wissenschaftlichen Artikel der Studenten, Aspiranten, Doktoranten, Kandidaten und Doktoren der Wissenschaften, der Forscher und Praktiker aus Europa, Russland, aus der Ukraine, aus nahem und fernem Ausland. In den Artikeln sind die Forschungen berichtet, die Prozesse Veränderungen in der Struktur der modernen Ökonomik und des Staatsaufbau wiedergeben. Der Sammelband ist für Studenten, Aspiranten, Doktoranten, Hochschullehrer, Forscher, Praktiker und an Tendenzen der Entwicklung der modernen ökonomischen Wissenschaft interessierenden Menschen bestimmt.

ISBN 978-3-00-046113-2

© Verlag SWG imex GmbH, 2014

© Autoren der Artikeln, 2014

© Alle Rechte vorbehalten, 2014

**INSTITUTIONAL FRAMEWORK OF THE ECONOMY FUNCTIONING IN
CONDITIONS OF TRANSFORMATION**

Collection of scientific articles

Volume 1

List of journals indexed



Submitted for review in

**Conference Proceedings Citation Index -
Social Sciences & Humanities (CPCI-SSH)**



**Verlag SWG imex GmbH
Nürnberg, Deutschland,
2014**

Verlag SWG imex GmbH

**INSTITUTIONAL FRAMEWORK OF THE ECONOMY FUNCTIONING IN
CONDITIONS OF TRANSFORMATION**

Reviewers:

Dr. Jerald L. Feinstein

DeVry University - -Engineering Dean (Denver, Colorado, USA)

Dimitar Kanev,

*Doctor of Economic Sciences, Professor of Economics and Head of Department
"Social Sciences, Business and Law" Varna Free University (Varna, Bulgaria)*

*Science editor: Ph.D. in Economics, Associate Professor, Professor of RANH
Drobyazko S.I.*

Institutional framework of the economy functioning in conditions of transformation: Collection of scientific articles. Vol. 1 - Verlag SWG imex GmbH, Nürnberg, Deutschland, 2014. - 348 p.

ISBN 978-3-00-046113-2

Collection of scientific articles published on the results of the International scientific and practical conference "Institutional framework of the economy functioning in conditions of transformation" is the scientific and practical publication, which contains scientific articles of students, graduate students, Candidates and Doctors of Sciences, research workers and practitioners from Europe, Russia, Ukraine and from neighbouring countries and beyond. The articles contain the study, reflecting the processes and changes in the structure of modern economy and state structure. The collection of scientific articles is for students, postgraduate students, doctoral candidates, teachers, researchers, practitioners and people interested in the trends of modern economic science development.

ISBN 978-3-00-046113-2

© 2014 Copyright by Verlag SWG imex GmbH

© 2014 Article writers

© 2014 All rights reserved